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Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka  

Prezydent Miasta Gliwice  

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. nowej inwestycji przy ul. Jagiellońskiej.  

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

w dniu 05.09.2024 r. portal Dzisiaj w Gliwicach poinformował, że: 

„W Gliwicach powstanie duży hotel?  

To inwestycja, na którą od lat czekają organizatorzy i uczestnicy imprez w Arenie Gliwice.  

Rozpoczęło się postępowanie administracyjne w sprawie wydania pozwolenia na budowę 

nowego budynku usług turystycznych i handlu wraz z halami garażowymi, zbiornikami na 

wodę do wewnętrznego gaszenia pożaru oraz zbiornikami na wodę opadową.  

Inwestycja ta obejmuje również rozbiórkę dwóch istniejących budynków przy  

ul. Jagiellońskiej 28. 

Budynek będzie miał niemal 55 m wysokości, 17 kondygnacji nadziemnych i 1 podziemną, 

parking, 122 apartamenty na wynajem krótko- i długoterminowy oraz lokal usługowy  

o funkcji handlowej na parterze.” 

 W związku z powyższym, proszę o przekazanie szczegółów planowanej inwestycji 

oraz podanie kto ma być inwestorem. 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 


